
Nieuwjaarswens

Beste Zandhovenaar,

Ook afgelopen jaar was het weer fi jn 
vertoeven in onze mooie gemeente. 

Of dat dankzij of ondanks de keuzes 
van het cd&v-bestuur is, dat beslist u 
in 2024. De realiteit is helaas dat na 
47 jaar van alleenheerschappij in onze 
mooie gemeente cd&v niet langer 
bestuurt, maar wel het status quo. 

Als grootste oppositiepartij wil N-VA 
Zandhoven daar verandering in 
brengen, te beginnen in 2023. Te 
beginnen door stevig oppositie te 
blijven voeren, constructief als het 
kan, stevig als moet. 

We zullen alles in het werk blijven 
stellen om Zandhoven aangenamer, 
eerlijker en mooier te maken. Maar 
we kijken volgend jaar ook vooruit 
naar 2024. De verkiezingen zullen 
er snel zijn. En met de Vlaamse en 
federale verkiezingen, die in sneltem-
po zullen worden opgevolgd door de 
lokale verkiezingen, belooft het een 
marathon te worden. Die kan je maar 
winnen mits een goede voorbereiding 
en een sterk team. Maar voor we 
er opnieuw stevig invliegen, wil ik u 
namens heel N-VA Zandhoven een 
vreugdevol en voorspoedig 2023 
wensen.

Geniet van de feestdagen en vooral 
van elkaar.

Dieter Stulens
Voorzitter 
N-VA Zandhoven

Gele doos in Zandhoven 
Bent u zorgbehoevend of een jaartje ouder? Dan kan de gele doos uw leven red-
den. De gele doos bevat uw belangrijke gegevens. U bewaart de doos in de koel-
kastdeur. De hulpdiensten vinden de doos eenvoudig terug en winnen kostbare 
tijd in crisissituaties. 

Zelfstandig thuis wonen
Ook als u een jaartje ouder of zorgbehoevend bent, 
geldt oost west thuis best. N-VA Zandhoven 
ondersteunt u daarbij graag. We hopen dat het 
nooit gebeurt maar als u in nood bent, moet 
er snel gehandeld worden. De gele doos vormt een 
belangrijke schakel tussen u en de hulpdiensten. 

Levens redden
“U bewaart uw persoons-, contact- en medische gegevens in een herkenbare gele 
bewaardoos. Wanneer u in nood of vermist bent, kunnen hulpverleners, politie of 
brandweer op een snelle en efficiënte manier alle nodige informatie over u terug-
vinden. De gele doos redt levens”, legt lid van de ouderraad en van het bijzonder 
comité van de sociale dienst Joris Peeraer uit.

Makkelijk voor hulpverleners
In eerste instantie zullen 80-plussers of personen met een chronische aandoening 
de doos in de koelkastdeur bewaren. Iedereen heeft een koelkast in huis en het is 
een herkenbare plaats voor hulpverleners. Dankzij een sticker aan de binnenkant 
van de voordeur, weten de hulpverleners onmiddellijk of er een gele doos aanwezig 
is.

Visie in praktijk omzetten
N-VA Zandhoven agendeerde de gele doos in 2021 op de gemeenteraad. En nu is er 
goed nieuws: thuiswonende senioren kunnen de doos vanaf nu gratis afhalen in een 
apotheek na ontvangst van een uitnodigingsbrief.

“We zijn blij dat de gemeente het N-VA-project nu mee uit-
rolt. In Zandhoven krijgen meer dan achthonderd ouderen 
of zorgbehoevenden een gele doos. N-VA stelde recent in de 
seniorenraad voor om dit concept verder uit te rollen naar 
75-plussers en alleenstaande 65-plussers. We hopen dat dit 
snel kan gerealiseerd worden”, aldus Joris Peeraer.

Bent u 80-plusser en kreeg u nog geen uitnodigingsbrief? 
Neem contact op met ellen.devos@zandhoven.be. 
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Vlaanderen investeert in onderwijs in Zandhoven
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts (N-VA) investeert 624.720 euro in Vrije Basisschool Impuls in Zandhoven. 
“Een investering in scholenbouw is een investering in onze onderwijskwaliteit. En dus in onze eigen toekomst”, 
zegt Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts.

Drie miljard 
Onderwijsminister Ben Weyts investeert 
drie miljard euro in scholenbouwprojec-
ten. Dat is nog eens vijfhonderd miljoen 
euro meer dan in de vorige regeerperiode. 
Schoolbesturen gebruiken die financiële 
steun voor bouw- of verbouwingswerken. 
De investeringsgolf komt ook Zandhoven 
ten goede. De ramen en overkapping van 
de speelplaats van Vrije Basisschool Impuls 
worden vervangen. 

Bouwen aan de toekomst
“We investeren in de kwaliteit van ons 
gemeentelijk onderwijs”, zegt gemeente-
raadslid Oliver Vertruyen. “We bouwen 
letterlijk en figuurlijk aan onze toekomst en 
bestendigen de kans op onderwijs in elke 
Zandhovense deelgemeente. Zandhovense 
leerlingen zullen in de nabije toekomst in 
de vernieuwde Pulse schoolgebouwen les 
volgen. Bij regenweer spelen ze veilig en 
beschut op de overdekte speelplaats.”

Olivier Vertruyen, gemeenteraadslid N-VA ZandhovenOlivier Vertruyen, 

VALENTIJNSDRINK
met Zuhal Demir

Vrijdag 10 februari 2023
19.30 uur

Voetbalkantine K. Zandhoven SK, 
Voetbalstraat in Zandhoven

U bent welkom voor een hapje en een drankje en 
om samen te klinken op een liefdevol nieuw jaar.

Schrijf u in via zandhoven@n-va.be 

Gastspreker: Vlaams minister van Justitie 
en Handhaving, Omgeving, Energie en 
Toerisme Zuhal Demir

zandhoven@n-va.be
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Hondenlosloopweide laat al meer dan 2 jaar op zich wachten
Gemeenteraadslid Marijke Lambrechts ijvert samen met Jong N-VA-lid Aron Sempels al jaren voor een hondenlosloopweide 
in Zandhoven. N-VA Zandhoven agendeerde het voorstel voor een hondenlosloopweide in januari 2020. Het gemeentebestuur 
besliste een jaar later om een weide aan te leggen. Twee jaar later is die er nog steeds niet.

Een vraag sinds jaren
Een hondenlosloopzone is een omheinde, openbare zone waar viervoeters vrij ravotten onder toezicht van hun eigenaar. De zone is 
een ontmoetingsplek voor mens en dier. De honden leren andere soortge-
noten verdragen en ook de baasjes kunnen er rustig bijpraten. 

Een ‘stadsachtig’ idee
Zandhoven heeft in tegenstelling tot alle omliggende gemeentes geen hon-
denloopzone. Al in januari 2020 agendeerde Marijke Lambrechts het punt 
voor het eerst op de gemeenteraad. Hoewel burgemeester Luc Van Hove 
(cd&v) toen reageerde dat hij het idee ‘stadsachtig’ vond, bleef Marijke 
ervoor ijveren. Ondertussen klonk ook de roep van de Zandhovenaar naar 
meer vrije ruimte voor honden steeds luider. Dat deed het gemeentebe-
stuur overstag gaan.

Een dode mus
“We waren uiterst tevreden dat het cd&v-schepencollege uiteindelijk in 
januari 2021 tegemoet kwam aan onze oproep en die van vele Zandhove-
naren”, vertelt Marijke Lambrechts. “Helaas hebben viervoeters en hun 
baasjes nog altijd geen plek om vrij te ravotten. Het dossier is ook vandaag 
geen prioriteit voor het cd&v-schepencollege.”

Een hond in een op vier huishoudens
Ook Jong N-VA-lid Aron Sempels, zelf baasje van een Franse buldog, is 
ontgoocheld. “Ik was blij dat het gemeentebestuur tegemoet kwam aan de 
oproep van vele hondenbaasjes in onze gemeente. Dat het dossier zo lang 
op zich laat wachten, is onbegrijpelijk”, reageert Aron Sempels.

Administratieve beslommeringen
“De hondenlosloopweide zou ingericht worden in de Boshuisweg op grondgebied Zandhoven. Volgens het schepencollege wachten ze 
op een goedkeuring van Natuur en Bos. Waarom start het schepencollege ondertussen geen parallel traject op? Er zijn vast nog 
andere locaties mogelijk in onze gemeente. We hopen dat er toch spoedig beweging komt in het dossier”, besluit Marijke Lambrechts. 

Aanspreekpunten per deelgemeente
    Massenhoven: Mats Sterkens (0498 51 58 22) en Pol Nagels (0476 32 31 14)

    Viersel: Ward Peeters (0479 31 84 89) en Dieter Stulens (0485 55 96 35)

    Pulle: Martine Ghielens (0473 99 31 39), Joris Peeraer (0488 14 00 78) en Oliver Vertruyen (0477 99 84 95)

    Pulderbos: Conny Van den Heuvel (0477 29 85 13) en Monique Suls (0497 22 08 36)

    Zandhoven: Aron Sempels (0484 31 87 59) en Peter Smets (0497 48 81 05)

Al onze bestuursleden vindt u op www.n-va.be/zandhoven in de rubriek ‘wie is wie’.

Marijke Lambrechts,
gemeenteraadslid

Aron Sempels,
Jong N-VA Zandhoven

www.n-va.be/zandhoven
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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